
Styremøte 18.09.2014 

Møtet ble holdt via telefon, og vi oppdaga at vi hadde ei begrensning på kvar 

mange som frå telefonen si side fekk være med på konferansen. Dette må vi 

finne ei betre løysing på. 

Tilstede var Ann Helen, Therese, Jan Erik, Ida-Elin, Synnøve og Janne.  

*Ringorm. Vi undersøker med mattilsynet når vi nærmer oss oktober for å hre 

korleis det ligg an. Vi Innfører bruk av egenklæringsskjema på alle stevner 

utv.klubb og høgare, og oppfordrer også arrangører av treninger til å be om 

egenerklæringsskjema. Janne lager en artikkel på dette. 

*Terminliste. Det er ennå ikkje kome noko særleg med søknadar om stevner i 

sprang og dressur. Vi sender ut påminning, der vi og opplys betre at dei som 

ynskjer VC-stemner før nyttår 2015 må søke på desse allerede nå. 

*Terminlistemøte. Terminlistemøtet blir siste helga i oktober, plass er ennå 

ikkje bestemt. Der skal vi ha klubbleiar-samling, og ei samling for TP. Vi ynskjer 

å sette fokus på smittevern, og vil finne nokon som kan informerne meir om 

smittevern i kvardagen, og kvileis ein best mulig håndterer situasjoner som til 

dømes ringorm-utbtudd. 

*KM. Therese snakker med Sula, og Synnøve snakker med Lerstad. Vi venter 

med å informere om dette for å unngå å skuffe rytterne en gang til om KM ikkje 

skulle la seg avholde. 

*Vintercup. Janne har revidert de forrige stattuttene, og vi må gå gjennom 

disse og få dem ut så snart som mulig. Vi vil også ha vandrepokal på VC, og 

gjerne større premier. 

*Vi må ta i bruk logoen vår, og gjerne få laga feite cup- og KM-rosetter med 

logo på. (Sterkt ønske frå Janne:-)  

 

Vi må snarlig ha styremøte, der vi går igjennom VC-statutter, og spikrer 

nærmere program for Terminlistemøtet. 

 


